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Lafarge Cement

Minister Kopa(,1 btolbezavrnll vse o
Zasavcem je razloiil, da odloibe o poskusni uporabi

alternativnih goriv ni mogoie odpraviti kar tako - Seiig gum ni dovoljen

Zasavje, Ljubljana -Y zvezi s predlogom zagorskega obdinskega sveta, po katerem naj ministrstvo
za okolje, prostor in energijo (MOPE) odpravi odlodbo, s katero je trboveljskemu Lafarge Cementu la-
nijeseni za eno leto dovoli lo poskusno uporabo alternativnih goriv, se je minister Janez Kopa6 zdaj tu-
di javno izrekel. Odlo6be po njegovem ni mod odpraviti kar brez razloga.

Tako je po torkovem sestanku z
zagorskim Zupanom MatjaZem
Svaganom. s predstavniki Civilne
iniciative za zdravo okolie in s kra-
jani Ravenske vasi v sporoiilu me-
diiem svojo odloditev proti poja-
snil Janez KopaI. Kot je 5e zapisal,
je Lafargeu odlodbo izdal v skladu
z veljavnimi predpisi, oiitke o ne-
upo5tevanju tistega dela zasavske
javnosti, ki se ne strinja s seZigom
dobrih 30.000 ton odpadnih olj,
olastike. iivalskih ma5dob in ko-
itne rnoke v svoii neposredni bliZi-
ni. pa je zavrnil, rekod. da doseda-
nja zakonodaja tega ni zahtevala.
Zalrdl l  je. da bodo javnost v skla-
du z novim zakonom o varstvu
okolja v postopek vkljuiili v pri-
meru. ie bo Lafarge Cement po iz-
teku sedanje odlodbe. to je po 22.
septernbru, zaprosil za novo.

MOPE ozir,rmr agenci ja za
oko l j c .  ko t  se  je  pohva l i l  m in is le r .
pa Lafargeu ni dovolila seZiga av-
tomobilskih gum, ker da ta ener-
gen l  rschu jc  Zvep lo .  z  cmis i jami
Zvepkrvega dioksida pa je okolje
Zc lako prekomerno obrernenjeno
zaradi sedanjega proizvodnega
procesa v Lafargeu. Za to je kriva

kamnina s prevei Zvepla. Minister
javnosti 5e zagotavlja, daje bila ob
izdaji odkrdbe lani jeseni izpolnje-
na bistvena zahteva. oo kateri La-
farge s soseZigom odpadkov ne bo
povzroi i l  deznrernega onesnaZe-
vanja okolja. V iasu meritev, ki jih
je v Lafargeu izvajal institut za
varstvo okolja, bilo je dan pred sil-
vestrovim leta 2402, so emisiiske
koncentracije Zveplovega dioksi-
da ves ias presegale mejno vre-
dnost. dolodeno za cementarni5ke
pe6. Zato je pristojni in5pektor

podjetju naloiil, da do letoSnjega
30. maja stanje sanira, do 30. de-
cembra 2005 oa mora izdelati ozi-
roma dogradiii trajni sistem di5de-
nja dimnih plinov.

Kot je javnost 5e podudil mini-
ster, soseZig Zivalskih odpadkov za
okolje ni problemati ien. saj gre za
organske snovi, ki ne povzroiajo
dodatnih emisii. uvrstitev teh od-
padkov med nevarne pa sploh ne
t:zhajaiz narave odpadkov, ampak
iz zdravstveno-veterinarskih ra-
zlogov. V dasu soseZiga bodo v La-
fargeu izvajal i  obratovalni moni-
toring emisij, in de se bo pokazalo,
da so se te poveiale, bodo soseZig
ustavili - a le, dokler ne ugotovijo
pomanjkl j ivosti .  Al i  drugade: so-
seZig bodo prepovedali le, de tudi
te2av ne bo m6gs6. odpravit i .

Glede na vse naitete argumente
ie minister prepriean. da njegova
odloditev za pozitivno odlodbo La-
fargeu ni bila niti nepremi5ljena
niti 5kodljiva in da soseZig ob iz-
polnjevanju prcdpisanih pogojev
ne bo negativno vplival na zdravje
ljudi v Zasavju. MOPE namred de-
sa takesa ne more in ne natnerava
dooustili.
Polona Malovrh.lanez Kopa6


